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Vragen van het lid Vendrik
(GroenLinks) aan de
minister-president, minister van
Algemene Zaken, en de minister van
Financiën over een bonusbelasting.
(Ingezonden 11 december 2009)

1
Kent u het artikel «Balkenende:
bonusbelasting interessant idee»?1

2
Deelt u de mening van de Franse
president Sarkozy en de Britse
premier Brown dat belastingbetalers
bij een crisis niet zouden moeten
betalen voor de risico’s die banken
hebben genomen?

3
Bent u eventueel bereid om in
navolging van het Verenigd
Koninkrijk en Frankrijk een dergelijke
belasting op bonussen vanaf een
bepaald bedrag in te voeren?

4
Zou u een dergelijke belasting dan
ook zo snel mogelijk, eventueel in
eerste instantie tijdelijk zoals in het
Verenigd Koninkrijk, willen invoeren?

5
Bent u bereid bij een dergelijke
belasting geen aftrekposten, zoals
hypotheekrenteaftrek, toe te staan
waardoor op een relatief eenvoudig
uitvoerbare manier de belasting voor
het volle pond geheven kan worden?

6
Wanneer zou u een verkenning van
een dergelijke belasting over de
bonussen al dan niet alleen gericht
op de financiële sector naar de Kamer
kunnen sturen?

7
Wanneer een dergelijke belasting in
Nederland niet zou worden
ingevoerd, bent u dan van mening
dat Amsterdam dan door het
uitblijven van deze belasting een
relatief gunstigere vestigingsplek
wordt voor de financiële sector ten
opzichte van concurrent Londen?

1 NRC Handelsblad, 10 december 2009.
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